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1. Tilføjelser til dagsorden 

• Grand prix ansøgning 
Opbakning til støtte med 10.000 kr. i år. Ingen automatisk støtte fremover, der skal ansøges fra år 
til år. Jens svarer Michael på ansøgningen. 
 

2. Bestyrelsen siden sidst 

• VM socialt arrangement for bestyrelsen 

Blev vendt på seneste bestyrelsesmøde. Næste års arrangement kunne fx være ifm. DM i Sønderjyl-

land eller ifm. en ligakamp. Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde. 

• Møde den 19. oktober med de andre kredsformænd 

Fokus på samarbejdet mellem kredsene. Jens beretter kort fra mødet, god dialog, kan vi gøre noget 

for at inspirere hinanden, fx i form af informationsskrivelse kredsene. Se desuden referat fra mødet i 

bilag. 

3. Dommerområdet  

• Opstart på sæsonen 

Fire nye dommere. En femte er på vej, men var syg og har endnu ikke gennemført stigeprøven. 

Bjarne BEC-certificeret dommer i Badminton Europe. 

Dialog med Uffe omkring, hvordan udkald bliver styret. Udkald styres i Min Forening, som også Bjar-

ne Jørgensen, Morten Rørtoft og Poul Bøgebjerg også har adgang. 

4. Senior/Senior+ 

• Opstart på sæsonen 

Kommet godt i gang med sæsonen. Fået et ekstra hold med i serie 1, nu tre puljer med 7 hold og tre 

puljer med 6 hold. Det giver lidt udfordringer, når det er dobbeltrunder, fx med to runder på samme 

uge. 

Møde i Vestudvalget i morgen aften. På dagsorden er en protest, dispensationer, problematik om 

senior+ ranglistepoints og reglementopdatering ifm. op- og nedrykning. 

5. Ungdom 
Holdturnering er kommet godt i gang. Lidt færre hold end sidste år. 

• Opstart på sæsonen 

Karsten har været til onlinemøde med ungdomseliteudvalget. Ros til Peter Nedergaard, kommunika-

tion og tilbagemelding er helt i top. Næste møde fysisk ifm. DM i februar. 

• Kredsmatch 

Netop afholdt. I år også med U15, ud over U11 og U13. Badminton Midtjylland blev nr. 1 i U15 og nr. 

2 i U11 og U13. Trøjer til trænerne også til næste år. 

• Vestmesterskaberne 

I år i Nordjylland i Aalborg og Svenstrup for de bedste ungdomsrækker. 

6. Økonomi 

• Forventet regnskab for 2023 

Vi er overgået til Conventus, kontoplan er sat op. Aktiver og passiver er ført over fra det gamle regn-

skab, og bogføring for 2023 kan nu gå i gang.  

Rikke bogfører og sender herefter en balance ud inden årets udgang. Rikke forsøger desuden at have 

regnskab for 2023 klar til næste bestyrelsesmøde. 

Ved næste bestyrelsesmøde budget 2025 og justeringer for budget 2024 

• Klubtilskud mv. 

To ansøgninger fra Vinding og Hinnerup søger Ungdomsfonden. Der er ikke tale om nytænkning, så 



klubberne tildeles i stedet tilskud fra kredsens tilskudspulje for ungeindsatser med DKK 4.000 hver. 

 

• Hvordan kan vi få flere frivillige ind i vores foreningsliv?  

Henrik fortæller, at der arbejdes på at få aktivitetspasset, som begyndte i Varde, udbredt til hele 

Danmark. Unitii er en app, der giver foreninger mulighed for at give frivillige overblik over mulighe-

den for at hjælpe til i foreninger. Pt. koster løsningen DKK 2.000 pr. forening, men der arbejdes på at 

gøre løsningen gratis for foreninger at bruge ved hjælp af fx fondsmidler. Forslag fra Jens om at sæt-

te det på dagsorden til årsmødet.   
 

7. Sekretær 
 

8. Årsmøde 

• Arbejdsgruppen aftalt møde den 21. november 

Henrik, Jesper og Jens mødes til planlægningsmøde den 21. november. Konceptet til seneste årsmø-

de: Inspiration til foreningsarbejdet, gerne 4-5 indlægsholdere fra klubberne. Mulighed for speedda-

ting-runde, hvor man kan gå rundt og spørge ind til de forskellige indlæg og efterfølgende opsamling 

i plenum. 

Opmærksomhed på, at Badmintonforum 2024 ligger meget tæt på årsmødet, 2. marts, hvor kred-

sens årsmødet ligger 19. marts. Temaforslag: Piger/kvinder, unge og frivillighed. Der arbejdes videre 

med emnet ”konkurrenceformer”.  

• Ønsker eller forslag til sted, emner, forløb, mv? 

Lene: Spørgsmål til debat indsendes på forhånd, så bestyrelsen har mulighed for at forberede sig. 

Karsten: Tak for tilmeldingen – har du tre skarpe spørgsmål til Badminton Midtjylland? 

Peter og Henrik: Der skal være et ekstra trækplaster end bare årsmødet, fx koblet op på en semifina-

le i ligaen. 

Forslag om indlæg om: Levedygtige klubber, oplæg fra en prof. Spiller, fx Vittinghus eller måske en 

landstræner (Thomas S. om udvikling af herredoublerne). 

Opfordring til dialog med klubberne i nytårshilsen + invitation: meld ønsker om emner/spørgsmål 

ind på mail til formand/sekretær. 

9. Samarbejde med DGI- landsdelen 

• Opfølgning på sidste møde 

Fint med at veksle mellem online og fysisk fremmøde. Næste gang fysisk møde i begyndelsen af 

2024. Jens rykker Flemming for en dato. 

• Klubtilskud mv. – skal vi have fat i konsulenterne, så der sker noget mere på dette område? 

Jens laver udkast til mail til konsulenterne ift. søgning på kredsens tilskudspuljer. Stadig mange mid-

ler og halvanden måned tilbage af året. Rikke sender ud til konsulenterne efterfølgende med link til 

tilskud på hjemmesiden. 

10. Vest-samarbejdet 

• Overordnet: samarbejdet med Christian Fischer og blandt kredsformændene 

• Samarbejdet på aktivitetsområderne: Senior, Ungdom, dommerne 

Senior/Senior+: Vestudvalget har fysisk møde inden sæsonafslutning inkl. Kim og Rikke. Derudover 

onlinemøder og mailudvekslinger ved behov. 

Dommer: Ikke så meget samarbejde, men virker til at fungere. 

Ungdom: Vestmesterskaberne og Kredsmatch. Rammer og vilkår er afklaret, så det kører. Sæsonplan 

bliver godkendt 18. december.  

11. Badminton Danmark 

Årsmøde bliver enten 1. eller 8. juni på Fyn. 
Regnskab er nogenlunde i balance på grund af WM på hjemmebane. Arbejdes på at skaffe flere sponsorer. 

• Ansat Nina Vedsø som konsulent målrettet ”Levedygtige klubber”  

2/3 stilling som konsulent, 1/3 stilling som servicemedarbejder på BDs kontor. 

• Samarbejdsaftale med DGI 

Den formelle underskrift på samarbejdsaftalen mangler stadig. Parterne er tæt på hinanden og for-

søger nu at forenkle aftalen. 



Der har været afholdt styregruppemøde. Beslutning om to turneringsfri weekender i sæsonen (uge 

14 og 41), som giver klubberne mulighed for afvikling af klubarrangementer og klubudvikling. 

12. Eventuelt 
 
 

 


